
 

REFERAT AB MØDE
Tirsdag d. 5. december 2023

kl. 18.00 i beboerhuset
  

AB-medlemmer: Jørgen Blond, Klaus Linder, Ewa Pansonius, Sara Scopetani, Theresa Vestergaard
AB-suppleanter: Thomas Nielsen 
KAB/FFB Frederiksberg: Dri�schef Jesper Hartmann 
A�ud: Pernille Neergaard; Kim Geertsen; Capella Døving; Katja Gade Petersen; Anders Tolderlund

Inviterede: Kundechef FFB, Pernille Neergaard, Leder af Boligsocialt arbejde FFB, Kim Geertsen
  

Sara - referent
Klaus - ordstyrer

Punkt 7b udsæ�es �l næste møde.

Referatet er godkendt.

Marianne refererer om de besparelser som Frederiksberg Kommune har planlagt (1,4 millioner skal 
spares fra deres budget. For eksempel er Street Party sparet væk)
Vi får fortsat �lskud �l fællesspisning.
Bydelsmøder og andre ak�viteter på tværs af Frederiksberg fortsæ�er.
Lek�ehjælp og fællesspisning er ak�viteter som Marianne synes er meget vig�ge og bør fortsæ�e.
Frederiksberg kommune giver fortsat �lskud �l fodboldferie.

Stor ros �l Marianne og hendes kæmpe indsats fra Jesper H. og bestyrelse.

Capella og Marianne og Katja kommer med en endelig plan �l næste møde.

Valg af ordstyrer & referent  1.

Godkendelse af dagsorden 2.

Godkendelse af referat fra mødet d. 14. november 20233.

Nyt fra boligsociale4.

Jubilæum 2024 – orientering5.

Nyt fra dri�en, dri�schef.  6.
Gennemgang af markvandring, emner og status: intet nyt. Dri�en har været ramt af ●



Budget 2025: renoveringen af opgang i Blok Fasanhaven bør indarbejdes. Den 
nødvendige vedligeholdelse klares løbende af dri�en.

I år: d. 21.12 kl. 13:30.

Intet nyt.

P-udvalg: Cityparkeringsa�ale er opsagt.
Vaskeri-udvalg: intet nyt.
Medie-udvalg: intet nyt.

Intet.

Torsdag d. 7. 12 kl. 17.00: Repræsentantskabsmøde i FFB. A�oldes i KAB-huset, Enghavevej 81.
Tirsdag d. 9. januar kl. 18.00: AB-møde
Tirsdag d. 13. februar kl. 18.00: AB-møde OBS! Det er i uge 7        

sygdom. 
Budget 2023 – status, herunder reguleringskontoen●
Kommende AB-møder inkl. Frekvens: Jesper møder hver anden gang●
Opgangen Blok Fasanhaven: Varmeanlægget er på plads●

Postkassetjek igangsæ�es. Der opsæ�es skrivelse i opgangene, når indsatsen starter.●
Klaus har lavet en oversigt over opgange mht. vedligeholdelse og rengøring. Tak �l Klaus 
for det store arbejde. Oversigten er et ny�gt værktøj.

●

Forslag 7.

Gaveregula�v – forslaget blev vedtaget, med den ændring at beløbet ”350 kr.” ændres �l ”op �l 
500 kr.”

a.

Vedligeholdelsesreglement – fly�es �l næste mødeb.

Tilbud på klimaskærm på altanerne – projektet ændres. Landsbyggefonden skal orienteres om 
at vi udski�er 625 altandøre og at vi gennemgår vinduespar�er for beskadigelse af en eller 
anden art.

c.

Forberedelse af budget 2025 – Bestyrelse ønsker at involvere beboerne i budgetlægning, derfor 
gøres der et forsøg med at invitere beboere �l at komme med input �dligt i processen. Den 
foreslåede procedure er vedtaget.

d.

Aktuelle emner fra formanden.  8.
Opfølgning af beslutninger & a�aler, kurser m.m.: Formanden forbereder et julebrev �l 
beboerne.

●

Julestue for personalet – sidste år gav AB gløgg og æbleskiver før jul.●

Solceller: udbudsmateriale er kommet. Der holdes et Teams-møde i uge 50.●
LAR/kloak: intet nyt.●
Nyt fra organisa�onsbestyrelsen, OB: vi har drø�et henlæggelser. Vi er bagud på Stjernen i�. 
opgaver. Lige så snart referatet fra OB er klar, bliver det sendt �l bestyrelse.

●

Vi modtager 40.000 kr. fra selskabets arbejdskapital �l gavlmaleriet.●
Der er igen i år ekstern na�evagt nytårsnat.●

Blok Fasanhaven9.

Nyt fra udvalgene 10.

Emner fra medlemmerne. Ny proces med input �l dagsordenen 11.

Kommende møder:12.



Vi var få og det gik hur�gt. Vi blev færdig ca. kl. 21.

Intet

 

Evalueringen13.

Eventuelt 14.


